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REPUBLIKA  HRVATSKA 
ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 
GRAD SAMOBOR 
Gradsko vijeće 
 
KLASA: 021-05/16-01/1 
URBROJ: 238-11-04/03-16-2 
 
Samobor, 12.02.2016. 
 
 

ZAPISNIK 
sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane u srijedu, 11. 
veljače 2016. godine u prostorijama Gradske vijećnice Grada Samobora, 
Trg kralja Tomislava 5, Samobor. 
  

Započeto u 14.00 sati. 
 
 
NAZOČNI VIJEĆNICI:  Petra Babojelić, Miljenko Bišćan, Damir Gorišek, Ivan Horvat, 
Vinko Jaklenec, Vinko Kovačić, Stjepan Kozlina, Boris Makarun, Željko Mataušić, Andrija 
Noršić, Tomislav Pađan, Linda Rossini Gajšak, Zvjezdana Sečen, Jasenka Skendrović, 
Branimir Šiljak, Marko Tandarić, te naknadno pristigli: Vjeran Štublin, Željko Bošković   
 
 
IZOČNI VIJEĆNICI: Petar Krešimir Bušljeta, Marinko Džepina - opravdao, Maja Gračanin 
- opravdala, Irena Kapor - opravdala, Franjo Štefanić - opravdao, Anica Vraneković - 
opravdala, Ivan Vlainić  
 
 
PROČELNICA: Ana Vlah  
 
 
OSTALI NAZOČNI: 
 
- Željko Stanec - zamjenik gradonačelnika Grada Samobora 
- Mario Anušić, Zvonko Župančić, Juro Horvat, Željko Radovanić, Hrvoje Frankić, Mladen 

Ogrinc - pročelnici upravnih tijela Grada Samobora 
- Josip Petrić - viši referent za informatičke poslove 
 
 
Predstavnici medija. 
 
 
ZAPISNIČARKA: Nada Gorišek 
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BRANIMIR ŠILJAK - Sve vas lijepo pozdravljam, pozvani ste na 26. sjednicu 
Gradskog vijeća koju sam sazvao kao predsjednik Gradskog vijeća na današnji dan u 14.00 
sati, te prije otvaranja sjednice molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe Grada 
Samobora da prozivkom utvrdi nazočnost vijećnika. 

 
ANA VLAH - Pristupamo utvrđivanju nazočnosti na 26. sjednici prozivkom 

vijećnika. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Utvrđujem da je od 25 vijećnika na današnjoj sjednici 
nazočno 16 vijećnika, te konstatiram da postoji kvorum za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka i zaključaka, te otvaram 26. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora.  
 

Prije utvrđivanja dnevnog reda predlažem da verificiramo Zapisnik sa 25. sjednice 
Gradskog vijeća Grada Samobora održane 16.12.2015. godine. 

Da li tko od vijećnika ima primjedbe na Zapisnik sa 25. sjednice? 
Ako nema primjedbi predlažem da se isti prihvati i verificira. 
Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 

"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Verificira se Zapisnik sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 16. 

prosinca 2015. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste prijedlog Dnevnog 
reda, s time da kod točke 3. i 4. uočen je tipfeler gdje piše "2015. godina", a treba pisati 
"2016. godina". 

Da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je za 
ovakav Prijedlog dnevnog reda. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 
"za") usvojilo sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog odluke o pečatu, grbu i zastavi Grada Samobora 
2. Prijedlog odluke o dopuni Odluke o davanju u zakup poljoprivrednog zemljišta i 

neizgrađenog građevinskog zemljišta za poljoprivrednu namjenu u vlasništvu Grada 
Samobora 

3. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o sufinanciranju Programa 
predškolskog odgoja i obrazovanja u Dječjem vrtiću Osmijeh za 2015. godinu 

4. Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o sufinanciranju Programa 
predškolskog odgoja i obrazovanja u Dječjem vrtiću Mali prijatelji za 2015. godinu 

5. Prijedlog zaključka o prijedlogu kandidata za suce porotnike za mladež Županijskog 
suda u Velikoj Gorici 
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6. Prijedlog javnog poziva za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova 
Savjeta mladih 

7. Ostale informacije. 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora otvara "Aktualni sat" u kojem 
vijećnici mogu postavljati pitanja, tražiti obavijesti i davati prijedloge predsjedniku 
Gradskog vijeća, gradonačelniku, zamjenicima gradonačelnika, pročelnicima upravnih 
tijela Grada Samobora, a vezano uz izvršavanje poslova i zadataka iz samoupravnog 
djelokruga Grada prema članku 142. Poslovnika Gradskog vijeća. 
 
 
 BORIS MAKARUN - Imam dva pitanja. Prvo, problem nogostupa prema groblju u 
Galgovu, o tom problemu sam nekoliko puta govorio u ovom cijenjenom domu i izrazio sam 
tada svoju bojazu da bi netko mogao stradati kod prelaska s jedne strane nogostupa na drugu 
stranu. Na žalost, moja bojaznost se obistinila u dvanaestom mjesecu prošle godine, kada se 
vraćala s mise u Galgovo poginula je Jagica Rudar. Molim gradske službe da ako ništa drugo, 
ako se taj nogostup ne može završiti, da se barem signalizacija napravi kvalitetno, da vozači 
znaju da mogu naletjeti na pješake, da se označi zebrom kod prelaska s jedne strane na drugu. 
Na kraju krajeva da se izgradi "ležeći policajac", jer iz pravca Samobora ljudi se vrlo često 
znaju malo jače povesti, u prilazu samog Trga Svetog Roka je dosta je ravna cesta i desilo se 
to što se desilo, slabija vidljivost itd. Nadam se da je to zadnje stradavanje, da neće ponovno 
ne daj Bože neko dijete stradati, pa zato molim, ako ništa drugo, da barem upozorimo vozače 
da ne nalete tamo na nekog pješaka. 
 Drugo vezano uz sličnu problematiku, to je izgradnje u Bogovićeve ulice u Galgovu. 
Radovi su se odužili, pa ljude interesira kada će biti gotovi? Također vrlo lako bi se moglo 
nešto dogoditi, jer su one tamo blokade kod šahtova dosta loše, poglavito po noći osvijetljene 
i signalizirane, tako da bi se tu, ne daj Bože, nešto moglo dogoditi, a nadam se da neće. Ljude 
interesira kada će radovi biti gotovi? Što se točno tu radi, jer nikom nije jasno, i koliko će to 
koštati? Na ovo mi možete odgovoriti i pismenom obliku. 
 
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Za ovaj aktualni sat pripremila sam dva pitanja i jedan 
prijedlog. Prvo mi dozvolite da prije postavljanja pitanja pohvalim sve angažirane na 
ovogodišnjoj scenografiji Samoborskog fašnika. Svake godine su izvrsni, a mislim da su ove 
godine nadmašili sami sebe, što su i naši brojni posjetitelji pohvalili. Tako da još jednom sve 
pohvale.  
 Kakva je vizija nekakvog osmišljavanja programa ne samo kratkoročno za 2017. 
godinu Samoborskog fašnika, ali i srednjoročno za sljedećih par godina ukoliko želimo da ga 
sadržajno podignemo na još veći nivo koji bi nadilazio okvire RH, znači podigao bi zbog 
Riječkog karnevala, a možda u nekakvoj budućnosti i iznad toga. 
 Drugo pitanje, kako teče postupak imenovanja direktora Turističke zajednice grada 
Samobora? 
 Jedan prijedlog za gosp. Horvata, lijepo ga molim da uputi nadležnima u Županiji, u 
kojoj fazi je internistička ambulanta u samoborskoj ispostavi Doma zdravlja? 
 
 JASENKA SKENDROVIĆ - Moje pitanje upućeno je gosp. Anušiću. Naime, radi se 
o Hrastinskoj cesti, odnosno granici između Samobora i Hrastine. Odlukom Gradskog vijeća 
od 19.12.2012. godine donijete su izmjene u granicama Samobora i Hrastine na način da su 
kućni brojevi od 47 do 78 pripali naselju Hrastina. Stanovnice navedenog dijela Hrastinske 
ceste protive se takvom uređenju granice između naselja, te su peticijom od 25.01.o.g., koja je 
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upućena vašem odjelu, traže da se ukine predmetna odluka, te da se Hrastinska cesta u 
cijelosti pripoji natrag Samoboru. Mene interesira, odnosno moje pitanje je što se poduzima 
vezano za taj zahtjev, odnosno peticiju stanovnika Hrastinske ceste? Zašto je ploča s nazivom 
Hrastina tek postavljena ove godine u prvom mjesecu? Molim pisani odgovor. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Molim zamjenika gradonačelnika gosp. Željka Steneca da 
odgovori na postavljena pitanja. 
 
 ŽELJKO STANEC - Što se tiče postavljenih pitanja poštovanih vijećnika na prvo 
pitanje gosp. Makarunu, što se tiče samog nogostupa, izgradnje, odnosno produžetka 
izgradnje od Galgova prema Svetom Martinu, istina je da se pred dvije godine stalo s tom 
izgradnjom nogostupa. Imali smo planiranu izgradnju skroz da spojimo Sv. Martin i Galgovo 
s tim nogostupom. Razlog sam navodio, također, na par sjednica Gradskog vijeća na isto 
postavljeno pitanja, na tom mjestu gdje smo stali s izgradnjom nogostupa cesta je malo sužena 
i jednostavno nemamo mjesta za onu propisanu širinu nogostupa koji bi trebao biti, onda sam 
govorio da bi se trebalo s lijeve stane gledano prema smjeru Galgova radi potporni zid i to je 
jedan od razloga, jer smo trebali ići na projektnu dokumentaciju, zbog čega se stalo s tom 
izgradnjom. Sigurno da isto iskazujem žaljenje, jer nisam znao da se dogodila nesreća na tom 
dijelu ceste. Što se tiče same prometne regulacije koja bude naravno u skladu s propisima 
policije, već sutra ćemo dati zahtjev prema prometnom dijelu grada Samobora koji rješava tu 
prometnu problematiku na području grada zadatak da osigura, odnosno da se vidi što treba 
napraviti da se smanji brzina prometa na toj cesti prema Galgovu i obrnuto. 
 Što se tiče izgradnje Bogovićeve i što se tu konkretno radi, radi se oborinska odvodnja 
i rješavanje te fekalne kanalizacije. Moram napomenuti da na velikom području grada 
Samobora nemamo riješenu fekalnu kanalizaciju. Zakon je jasan, ako nema izgrađen kolektor 
ljudi moraju imati septičke jame, no međutim po našim naseljima, na žalost, imamo još uvijek 
takvih problema pa smo išli sa zacjeljenjem odvodnog jarka i s izgradnjom nogostupa. To je 
samo prva faza izgradnje te ulice, sljedeća faza je kompletna rekonstrukcija tog kolnika od 
društvenog doma u Galgovu do kraja naselja. Znači s ovom fazom izgradnja je završena, 
točno koliko je bila vrijednost čini mi se 450.000,00 kn, ali to se može provjeriti i možete 
dobiti točne podatke u pisanom obliku, ako to i dalje zahtijevate. 
 Što se tiče pitanja vijećnice Linde Rossini Gajšak, zahvaljujem se na pohvalama 
ovogodišnjeg 190. Samoborskog fašnika. Za 2017. godinu to je jedan dobar preduvjet, 
odnosno temelj da bi što bolje fašnik izgledao iz godine u godinu. 
 Pitanje je bilo u svezi imenovanja direktora, što će konkretno biti poduzeto u 2017. 
godini u unapređivanju toga Fašnika stvarno ne znam, to će biti prvi zadatak novog direktora, 
odnosno direktorice. Za informaciju, jučer je bilo Vijeće Turističke zajednice, pa ću najprije 
opisati kako je išlo imenovanje direktora. 14.12.2015. godine imali smo Skupštinu Turističke 
zajednice, mada nije to odluka Skupštine da ona imenuje direktora Turističke zajednice već 
Vijeće Turističke zajednice, ali smo na toj skupštini donesli odluku koju je Skupština 
prihvatila da se svi kandidati prije imenovanja predstave pred Skupštinom Turističke 
zajednice. To je bilo učinjeno pred nekih desetak dana, Skupština Turističke zajednice dala je 
svoje mišljenje, naravno koje nije obvezatno prema članovima Vijeća Turističke zajednice. 
Oni su dali prijedlog da bi po njima nova direktorica bila gđa Martina Odak i to su jučer 
Vijećnici Turističke zajednice prihvatili. 

Što se tiče internističke ambulante to će vam pročelnik Juro Horvat dati odgovor. 
Na postavljeno pitanje poštovane vijećnice Jasenke Skendrović gosp. Mario Anušić će 

pisani odgovor dati. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Molim pročelnika gosp. Juru Horvata da odgovori na 
postavljeno pitanje. 

 
 JURO HORVAT - Moram reći da ovo pitanje koje je vezano za internistu u Domu 
zdravlja Zagrebačke županije, Ispostava Samobor se učestalo u zadnjih šest mjeseci pojavljuje 
na sjednicama Gradskog vijeća. Ono što bih želio reći da je obavljeno više razgovora s 
ravnateljem Doma zdravlja Zagrebačke županije dr. Vjećislavom Bergmanom, da smo uputili 
više dopisa u Dom zdravlja Zagrebačke županije, također i u Upravni odjel za zdravstvo i 
socijalnu skrb Zagrebačke županije, te da ćemo po prijedlogu poštovane gradske vijećnice 
Gajšak uputiti ponovno dopis kako bi se očitovali. Dozvolite gosp. predsjedniče Gradskog 
vijeća i gradski vijećnici, ako smatrate da je to dobro da se na sljedeću sjednicu Gradskog 
vijeća pod Aktualnim satom pozove i ravnatelj Doma zdravlja Zagrebačke županije gosp. 
Bergman, koji bi mogao dati najbolju informaciju i od kojega bi iz prve ruke mogli dobiti 
najbolje informacije. Naime, Dom zdravlja Zagrebačke županije raspisao je natječaj na koji se 
nije javio ni jedan doktor medicine, specijalista interne medicine, pa je sada onda druga 
varijanta a to je ugovaranje s KBC Sestre Milosrdnice kako bi se dva ili tri puta tjedno dobio 
doktor medicine, specijalista interne medicine koji bi obavljao te poslove u Ispostavi Doma 
zdravlja Zagrebačke županije u Samoboru. 
  
 LINDA ROSSINI GAJŠAK - Zahvaljujem se na odgovoru gosp. Stanecu i 
zahvaljujem se gosp. Horvatu na njegovom dosadašnjem angažmanu vezano za 
korospodenciju s mjerodavnima u Zagrebačkoj županiji. Nadam se da će i ovaj njegov 
prijedlog da se na neku od sljedećih sjednica, a možda već i na sljedeću, pozove doktor 
Berman, jer bi to bilo jako dobro za naše građane, da na koncu konca i on kao ravnatelj Doma 
zdravlja Zagrebačke županije vidi da je to interes naše zajednice. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Mi ćemo za sljedeću sjednicu uputiti taj poziv, a sljedeća 
sjednica će biti 31.03., pa ćemo vidjeti da li će gospodin doći. 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
gosp. Vjeran Štublin pa je sada nazočno 17 vijećnika. 
 
 BRANIMIR ŠILJAK - Da li se još netko javlja za riječ? - Nitko, zaključujem 
Aktualni sat. 
 
 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 
prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 
 
 
 
AD1.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
pečatu, grbu i zastavi Grada Samobora. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe da u ime predlagatelja da uvodno 
obrazloženje. 
 
 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
dobili u materijalima. 
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BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je Odbor 
za statutarno-pravna pitanja  
 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o pečatu, grbu i zastavi Grada Samobora. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 
"za") donijelo sljedeću 
 

ODLUKU 
 

o pečatu, grbu i zastavi Grada Samobora u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
AD2.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 
dopuni Odluke o davanju u zakup poljoprivrednog zemljišta i neizgrađenog građevinskog 
zemljišta za poljoprivrednu namjenu u vlasništvu Grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu, s time da je napomenuo da je Odbor za statutarno- 
pravna pitanja donio primjedbu gdje je predloženo da se termin "korištenje" zamjeni 
terminom "plodouživanje". Navodi kako se radi o dva različita pravna instituta i 
"plodouživanje" nije primjenjivo za ovakvu vrstu ostvarivanja prava. Navodi kako je to 
mišljenje odjela kod kojeg odjel stoji.  
 

BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su 
sljedeća radna tijela: 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo i 
- Odbor za statutarno-pravna pitanja  

Odbor za poljoprivredu i šumarstvo prihvatio je točku dnevnog reda, dok je Obor za 
statutarno-pravna pitanja dao mišljenje da se u članku 2. a Odluke riječ „korištenje“ zamijeni 
s riječi „plodouživanje“. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog odluke o dopuni Odluke o davanju u zakup poljoprivrednog zemljišta i 
neizgrađenog građevinskog zemljišta za poljoprivrednu namjenu u vlasništvu Grada 
Samobora, kako je predložio gosp. Frankić. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 
"za") donijelo sljedeću 
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ODLUKU 

 
o dopuni Odluke o davanju u zakup poljoprivrednog zemljišta i neizgrađenog građevinskog 
zemljišta za poljoprivrednu namjenu u vlasništvu Grada Samobora, u tekstu kao što je dan u 
materijalima za sjednicu. 
 Tekst odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD3.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 
o odobravanju sklapanja Sporazuma o sufinanciranju Programa predškolskog odgoja i 
obrazovanja u Dječjem vrtiću Osmijeh za 2016. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog  odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su 
sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 
- Odbor za financije i proračun 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o sufinanciranju Programa 
predškolskog odgoja i obrazovanja u Dječjem vrtiću Osmijeh za 2016. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Prihvaća se Sporazum o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja 

za 2016. godinu u Dječjem vrtiću Osmijeh, Hrastina, Samoborska 36, Samobor, u tekstu kao 
što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora da potpiše Sporazum iz točke I. ovog 

zaključka. 
 

III. 
 Financijska sredstva za sufinanciranje programa predškolskog odgoja i obrazovanja u 
Dječjem vrtiću iz točke 1. ovog zaključa osigurana su u Razdjelu 004, Program Društvena 
briga o djeci predškolske dobi, Aktivnost Ustanove u vlasništvu građana i građansko pravnih 
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osoba, podskupina 372 (Ostale naknade građanima i kućanstvima iz proračuna) Proračuna 
Grada Samobora za 2016. godinu. 
AD4.) 

 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog 
zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o sufinanciranju Programa predškolskog 
odgoja i obrazovanja u Dječjem vrtiću Mali prijatelji za 2016. godinu. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog  odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 
 
 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigao vijećnik 
Željko Bošković, pa je sada nazočno 18 vijećnika. 
 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su 
sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 
- Odbor za financije i proračun 

 
te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o odobravanju sklapanja Sporazuma o sufinanciranju Programa 
predškolskog odgoja i obrazovanja u Dječjem vrtiću Mali prijatelji za 2016. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Prihvaća se Sporazum o sufinanciranju programa predškolskog odgoja i obrazovanja 

za 2016. godinu u Dječjem vrtiću Mali prijatelj, Marka Vukasovića 19a,, Samobor, u tekstu 
kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 

II. 
Ovlašćuje se gradonačelnik Grada Samobora da potpiše Sporazum iz točke I. ovog 

zaključka. 
 

III. 
 Financijska sredstva za sufinanciranje programa predškolskog odgoja i obrazovanja u 
Dječjem vrtiću iz točke I. ovog zaključa osigurana su u Razdjelu 004, Program Društvena 
briga o djeci predškolske dobi, Aktivnost Ustanove u vlasništvu građana i građansko pravnih 
osoba, podskupina 372 (Ostale naknade građanima i kućanstvima iz proračuna) Proračuna 
Grada Samobora za 2016. godinu. 
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AD5.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 
prijedlogu kandidata za suce porotnike za mladež Županijskog suda u Velikoj Gorici. 

Molim gđu Anu Vlah, pročelnicu Gradske službe Grada Samobora da u ime 
predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
 ANA VLAH - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 
dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je Odbor 
za izbor i imenovanja 

 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
 

Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o prijedlogu kandidata za suce porotnike za mladež Županijskog suda u 
Velikoj Gorici. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 
"za") donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

I. 
Za suce porotnike za mladež Županijskog suda u Velikoj Gorici predlažu se: 
- Ivan Romanović, M. Korvina 10, Samobor 
- Borna Deus, J. Jelačića 104, Samobor. 

 
II. 

Predlaže se Županijskoj skupštini Zagrebačke županije da osobe iz točke I. ovog 
zaključka imenuje sucima porotnicima za mladež Županijskog suda u Velikoj Gorici. 
 
 
 
AD6.) 

BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo ne šestu točku dnevnog reda - Prijedlog javnog 
poziva za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta mladih. 

Molim gosp. Juru Horvata, pročelnika Upravnog odjela za društvene djelatnosti da u 
ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 

JURO HORVAT - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 
vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 
 

BRANIMIR ŠILJAK - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveo je Odbor 
za izbor i imenovanja 

 
te je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog javnog poziva za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta 
mladih. 
 Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 
"za") donijelo sljedeći 
 

JAVNI POZIV 
 
za predlaganje kandidata za članove i zamjenike članova Savjeta mladih Grada Samobora u 
tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 
 Tekst Javnog poziva prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 
 
 
AD7.) 
 BRANIMIR ŠILJAK - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Ostale informacije. 

Sljedeća sjednica Gradskog vijeća održat će se 31. ožujka, evo sada mi pročelnica kaže 
da će možda biti još jedna između mala sjednica, ako bude potrebe. 

 
Da li se netko javlja za riječ? 
 
S obzirom da se nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 26. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 
 
 Dovršeno u 14.43 sata. 
 
 
ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 
Nada Gorišek    Ana Vlah, dipl.iur.   Branimir Šiljak 
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